



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

November 12, 2018

Professor HE JUN, PE0868861

Xiamen Academy of Arts and Design, Fuzhou University, P.R. China

Dear Professor HE JUN:

2nd Eurasian Conference on Educational Innovation 2019 (ECEI 2019) will be held in Singapore on January 27-29, 2019. On behalf of the Organizing Committee, I would like to inform you that the abstract you kindly submitted to ECEI 2019 has now been accepted and you are invited to attend the conference to present your paper. I believe your participation will greatly enrich ECEI 2019. I would like to thank you in advance for your support and participation of ECEI 2019, and look forward to meeting you at the conference.

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

President, Mr. Han Lynn Kyaw



WISE CUBE



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

邀请函

2018. 11. 12

何俊 教授, 护照号: PE0868861  
中国福州大学厦门工艺美术学院

尊敬的何俊教授:

2019年第二届欧亚教育创新教育论坛 (ECEI 2019) 将于2019年1月27-29日在新加坡举办。我作为大会代表, 正式通知您的摘要已被本次大会接受 (ECEI 2019), 并且很荣幸的要求您来参加大会, 发表您的论文。我相信您的到来将会使ECEI 2019熠熠生辉。感谢您参与ECEI 2019, 期待在大会上与您相遇。

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

President, Mr. Han Lynn Kyaw

大会主席: Mr. Han Lynn Kyaw

邀请方信息:

邀请方: Wisecube Management  
Consultancy Pte.Ltd

地址: 新加坡高街广场77号, #9-11

邮编: 179433



WISE CUBE



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

November 12, 2018

Professor HAO WENYUAN, PE0879567

Xiamen Academy of Arts and Design, Fuzhou University, P.R. China

Dear Professor HAO WENYUAN:

2nd Eurasian Conference on Educational Innovation 2019 (ECEI 2019) will be held in Singapore on January 27-29, 2019. On behalf of the Organizing Committee, I would like to inform you that the abstract you kindly submitted to ECEI 2019 has now been accepted and you are invited to attend the conference to present your paper. I believe your participation will greatly enrich ECEI 2019. I would like to thank you in advance for your support and participation of ECEI 2019, and look forward to meeting you at the conference.

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

President, Mr. Han Lynn Kyaw



WISE CUBE



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

邀请函

2018. 11. 12

郝文远教授, 护照号: PE0879567  
中国福州大学厦门工艺美术学院

尊敬的郝文远教授:

2019年第二届欧亚教育创新教育论坛 (ECEI 2019) 将于2019年1月27-29日在新加坡举办。我作为大会代表, 正式通知您的摘要已被本次大会接受 (ECEI 2019), 并且很荣幸的要求您来参加大会, 发表您的论文。我相信您的到来将会使ECEI 2019熠熠生辉。感谢您参与ECEI 2019, 期待在大会上与您相遇。

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd  
Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

邀请方信息:

邀请方: Wisecube Management  
Consultancy Pte.Ltd

地址: 新加坡高街广场77号, #9-11  
邮编: 179433



*Han Lynn Kyaw*  
President, Mr. Han Lynn Kyaw

大会主席: Mr. Han Lynn Kyaw



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

November 12, 2018

Mr. GAO KAI, EC2999666

Xiamen Academy of Arts and Design, Fuzhou University, P.R. China

Dear Mr. GAO KAI:

2nd Eurasian Conference on Educational Innovation 2019 (ECEI 2019) will be held in Singapore on January 27-29, 2019. On behalf of the Organizing Committee, I would like to inform you that the abstract you kindly submitted to ECEI 2019 has now been accepted and you are invited to attend the conference to present your paper. I believe your participation will greatly enrich ECEI 2019. I would like to thank you in advance for your support and participation of ECEI 2019, and look forward to meeting you at the conference.

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

*Han Lynn Kyaw*  
President, Mr. Han Lynn Kyaw





## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

邀请函

2018. 11. 12

高凯 先生, 护照号: EC2999666  
中国福州大学厦门工艺美术学院

尊敬的高凯先生:

2019年第二届欧亚教育创新教育论坛 (ECEI 2019) 将于2019年1月27-29日在新加坡举办。我作为大会代表, 正式通知您的摘要已被本次大会接受 (ECEI 2019), 并且很荣幸的要求您来参加大会, 发表您的论文。我相信您的到来将会使ECEI 2019熠熠生辉。感谢您参与ECEI 2019, 期待在大会上与您相遇。

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

邀请方信息:

邀请方: Wisecube Management  
Consultancy Pte.Ltd

地址: 新加坡高街广场77号, #9-11

邮编: 179433



*Han Lynn Kyaw*

President, Mr. Han Lynn Kyaw

大会主席: Mr. Han Lynn Kyaw



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

November 12, 2018

Ms. SHANG JIONGLI, E27384335

Xiamen Academy of Arts and Design, Fuzhou University, P.R. China

Dear Ms. SHANG JIONGLI:

2nd Eurasian Conference on Educational Innovation 2019 (ECEI 2019) will be held in Singapore on January 27-29, 2019. On behalf of the Organizing Committee, I would like to inform you that the abstract you kindly submitted to ECEI 2019 has now been accepted and you are invited to attend the conference to present your paper. I believe your participation will greatly enrich ECEI 2019. I would like to thank you in advance for your support and participation of ECEI 2019, and look forward to meeting you at the conference.

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

*Han Lynn Kyaw*  
President, Mr. Han Lynn Kyaw



WISE CUBE



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

邀请函

2018. 11. 12

尚炯利 女士, 护照号: E27384335  
中国福州大学厦门工艺美术学院

尊敬的尚炯利女士:

2019年第二届欧亚教育创新教育论坛 (ECEI 2019) 将于2019年1月27-29日在新加坡举办。我作为大会代表, 正式通知您的摘要已被本次大会接受 (ECEI 2019), 并且很荣幸的要求您来参加大会, 发表您的论文。我相信您的到来将会使ECEI 2019熠熠生辉。感谢您参与ECEI 2019, 期待在大会上与您相遇。

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

邀请方信息:

邀请方: Wisecube Management  
Consultancy Pte.Ltd

地址: 新加坡高街广场77号, #9-11

邮编: 179433



WISE CUBE

President, Mr. Han Lynn Kyaw

大会主席: Mr. Han Lynn Kyaw





## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

November 12, 2018

Ms. FU QIAOYAN, E47602021

Xiamen Academy of Arts and Design, Fuzhou University, P.R. China

Dear Ms. FU QIAOYAN:

2nd Eurasian Conference on Educational Innovation 2019 (ECEI 2019) will be held in Singapore on January 27-29, 2019. On behalf of the Organizing Committee, I would like to inform you that the abstract you kindly submitted to ECEI 2019 has now been accepted and you are invited to attend the conference to present your paper. I believe your participation will greatly enrich ECEI 2019. I would like to thank you in advance for your support and participation of ECEI 2019, and look forward to meeting you at the conference.

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

*Han Lynn Kyaw*  
President, Mr. Han Lynn Kyaw





## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

邀请函

2018. 11. 12

傅巧燕 女士, 护照号: E47602021  
中国福州大学厦门工艺美术学院

尊敬的傅巧燕女士:

2019年第二届欧亚教育创新教育论坛 (ECEI 2019) 将于2019年1月27-29日在新加坡举办。我作为大会代表, 正式通知您的摘要已被本次大会接受 (ECEI 2019), 并且很荣幸的要求您来参加大会, 发表您的论文。我相信您的到来将会使ECEI 2019熠熠生辉。感谢您参与ECEI 2019, 期待在大会上与您相遇。

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

邀请方信息:

邀请方: Wisecube Management  
Consultancy Pte.Ltd

地址: 新加坡高街广场77号, #9-11  
邮编: 179433



President, Mr. Han Lynn Kyaw

大会主席: Mr. Han Lynn Kyaw



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

November 12, 2018

Mr. QI YI, EC3210980

Xiamen Academy of Arts and Design, Fuzhou University, P.R. China

Dear Mr. QI YI:

2nd Eurasian Conference on Educational Innovation 2019 (ECEI 2019) will be held in Singapore on January 27-29, 2019. On behalf of the Organizing Committee, I would like to inform you that the abstract you kindly submitted to ECEI 2019 has now been accepted and you are invited to attend the conference to present your paper. I believe your participation will greatly enrich ECEI 2019. I would like to thank you in advance for your support and participation of ECEI 2019, and look forward to meeting you at the conference.

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

President, Mr. Han Lynn Kyaw



WISE CUBE



Eurasian Conference on Educational Innovation

## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

邀请函

2018. 11. 12

齐羿 先生, 护照号: EC3210980  
中国福州大学厦门工艺美术学院

尊敬的齐羿先生:

2019年第二届欧亚教育创新教育论坛 (ECEI 2019) 将于2019年1月27-29日在新加坡举办。我作为大会代表, 正式通知您的摘要已被本次大会接受 (ECEI 2019), 并且很荣幸的要求您来参加大会, 发表您的论文。我相信您的到来将会使ECEI 2019熠熠生辉。感谢您参与ECEI 2019, 期待在大会上与您相遇。

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

邀请方信息:

邀请方: Wisecube Management  
Consultancy Pte. Ltd

地址: 新加坡高街广场77号, #9-11

邮编: 179433



WISE CUBE

President, Mr. Han Lynn Kyaw

大会主席: Mr. Han Lynn Kyaw



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

November 12, 2018

Ms. XU QINGQING, EC2923655

Xiamen Academy of Arts and Design, Fuzhou University, P.R. China

Dear Ms. XU QINGQING:

2nd Eurasian Conference on Educational Innovation 2019 (ECEI 2019) will be held in Singapore on January 27-29, 2019. On behalf of the Organizing Committee, I would like to inform you that the abstract you kindly submitted to ECEI 2019 has now been accepted and you are invited to attend the conference to present your paper. I believe your participation will greatly enrich ECEI 2019. I would like to thank you in advance for your support and participation of ECEI 2019, and look forward to meeting you at the conference.

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

*Han Lynn Kyaw*  
President, Mr. Han Lynn Kyaw





Eurasian Conference on Educational Innovation

## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

邀请函

2018. 11. 12

许青青 女士, 护照号: EC2923655

中国福州大学厦门工艺美术学院

尊敬的许青青女士:

2019年第二届欧亚教育创新教育论坛 (ECEI 2019) 将于2019年1月27-29日在新加坡举办。我作为大会代表, 正式通知您的摘要已被本次大会接受 (ECEI 2019), 并且很荣幸的要求您来参加大会, 发表您的论文。我相信您的到来将会使ECEI 2019熠熠生辉。感谢您参与ECEI 2019, 期待在大会上与您相遇。

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

邀请方信息:

邀请方: Wisecube Management  
Consultancy Pte.Ltd

地址: 新加坡高街广场77号, #9-11

邮编: 179433



President, Mr. Han Lynn Kyaw

大会主席: Mr. Han Lynn Kyaw



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

November 12, 2018

Ms. ZHANG XIAOYAN, EC3938571

Xiamen Academy of Arts and Design, Fuzhou University, P.R. China

Dear Ms. ZHANG XIAOYAN:

2nd Eurasian Conference on Educational Innovation 2019 (ECEI 2019) will be held in Singapore on January 27-29, 2019. On behalf of the Organizing Committee, I would like to inform you that the abstract you kindly submitted to ECEI 2019 has now been accepted and you are invited to attend the conference to present your paper. I believe your participation will greatly enrich ECEI 2019. I would like to thank you in advance for your support and participation of ECEI 2019, and look forward to meeting you at the conference.

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd

Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

*Han Lynn Kyaw*  
President, Mr. Han Lynn Kyaw



WISE CUBE



## 2ND EURASIAN CONFERENCE ON EDUCATIONAL INNOVATION

January 27-29, 2019, Singapore



### Letter of Invitation

邀请函

2018. 11. 12

张晓艳 女士, 护照号: EC3938571  
中国福州大学厦门工艺美术学院

尊敬的张晓艳女士:

2019年第二届欧亚教育创新教育论坛 (ECEI 2019) 将于2019年1月27-29日在新加坡举办。我作为大会代表, 正式通知您的摘要已被本次大会接受 (ECEI 2019), 并且很荣幸的要求您来参加大会, 发表您的论文。我相信您的到来将会使ECEI 2019熠熠生辉。感谢您参与ECEI 2019, 期待在大会上与您相遇。

Information of inviter :

Name : Wisecube Management Consultancy Pte. Ltd  
Address : 77 High Street #09-11, High Street Plaza,  
Singapore 179433

邀请方信息:

邀请方: Wisecube Management  
Consultancy Pte. Ltd

地址: 新加坡高街广场77号, #9-11  
邮编: 179433



*Han Lynn Kyaw*

President, Mr. Han Lynn Kyaw

大会主席: Mr. Han Lynn Kyaw